



家長簡介會 Parent Seminar

2025/26學年幼稚園幼兒班(K1)收生安排

Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes in Kindergartens for the 2025/26 School Year



教育局將於本年7月舉辦5場家長簡介會，以詳細解釋2025/26學年幼稚園K1收生安排的流程及注意事項，並設即場答問時間。簡介會詳情如下（如有更改，以教育局家長講座網頁公布為準）：

The Education Bureau (EDB) will arrange 5 seminars with Question & Answer sessions for parents in July this year to explain the admission arrangements for K1 classes in kindergartens for the 2025/26 school year. Details are as follows (Please refer to EDB webpage of Parents' Talks for final updates, if any):

編號 Code	簡介會日期 Seminar Date	時間 Time	地點 Venue	截止報名日期 Enrolment Deadline
2321	6/7/2024 (星期六) (Sat)	下午2:00 - 3:15 p.m.	大埔官立小學 新界大埔太和路8號 Tai Po Government Primary School 8 Tai Po Tai Wo Road, Tai Po, New Territories	3/7/2024
2322	7/7/2024 (星期日) (Sun)	下午2:30 - 3:45 p.m.	西樓角花園多用途活動室 新界荃灣西樓角路 Sai Lau Kok Garden Multi-purpose Room Sai Lau Kok Road, Tsuen Wan, New Territories	4/7/2024
2323	13/7/2024 (星期六) (Sat)	下午3:30 - 5:30 p.m. #	梁顯利油麻地社區中心 九龍油麻地眾坊街60號 Henry G. Leong Yaumatei Community Centre 60 Public Square Street, Yau Ma Tei, Kowloon	10/7/2024
2324	20/7/2024 (星期六) (Sat)	下午2:00 - 5:15 p.m. ★	教育局九龍塘教育服務中心 西座四樓演講廳(WB) 九龍九龍塘沙福道19號 Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre Lecture Theatre (WB), 4/F, West Block 19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon	17/7/2024
2325	27/7/2024 (星期六) (Sat)	下午2:00 - 5:15 p.m. ★	軒尼詩道官立小學(銅鑼灣) 香港銅鑼灣東院道3號 Hennessy Road Government Primary School (Causeway Bay) 3 Eastern Hospital Road, Causeway Bay, Hong Kong	24/7/2024

- # 編號“2323”的簡介會以英語進行，並設有烏爾都語、印度語及尼泊爾語即時傳譯。此場次特設非華語人士分享如何學好中文的環節，歡迎非華語兒童的家長參加。其餘簡介會均以粵語進行。
Seminar with the code “2323” will be conducted in English, with simultaneous interpretation services in Urdu, Hindi and Nepali. In this seminar, there will be a session of a non-Chinese speaking (NCS) person sharing his personal experience in learning the Chinese language. All parents of NCS children are welcome to join. Other seminars will be conducted in Cantonese.
★ 編號“2324”及“2325”的簡介會後，將會舉行家長講座。編號“2324”的家長講座將會涵蓋家校合作的主題，而編號“2325”的家長講座將涵蓋透過遊戲促進幼兒的創意解難思維能力的主题。
★ There will be parent talks after the parent seminars with the code “2324” and “2325”. The topics of home school cooperation and fostering children's creative thinking skills in problem solving through play will be covered in the above seminars with the code “2324” and “2325” respectively.

報名 Enrolment

詳情請參閱教育局網頁：<https://www.edb.gov.hk/parentstalks>

家長可透過傳真或電郵報名。（我們會以電郵通知申請者結果，每位成功的申請者將獲預留一個座位，敬請家長避免攜同子女出席簡介會。）



Interested parents may enrol via email or by fax. (We will inform applicants of the results by email and one seat will be reserved for every successful enrolment. Parents are courteously reminded not to attend the seminar with their children.)

For details, please visit EDB webpage at https://www.edb.gov.hk/parentstalks_e

